
GEMEENTE 

ZEVLN AR 
Raad j besluitenlijst 

Van de openbare vergadering van de RAAD van de gemeente Zevenaar op 8 mei 2019 in Dorpshuis De 
Spieker in Spijk 

Aanwezig 
Voorzitter: van Riswijk (burgemeester)
Commissiegrifer: Geldorp (raadsgriffier)
Leden: Lokaal belang: Albers, Boekhorst, Buil,

JJ. Du Croix, van Essen, llhan, Ok, Putman,
Riswick-Keultjes en Staring,-

CDA: van Dinther, F.B.lVl. Evers, de Nooij, Visser en 
Kleinherenbrink;
M.B.lVl. Jansen, lVl.R.A. Lap en Niebuur-Sluiter;

VVD: Teunissen en 
van der Schaft en van der Velden;

E6; P.W.lVl. Pollmann;
Sociaal Zevenaar: Freriks;
GroenLinks: Kagei 

Collegeleden: Elfrink, van Loon, van Dellen en Winters 
Overige aanwezigen:
Afwezig met kennisgeving: Voetdijk-ten Have Jansen en C.lVl. Koers-de 

Graaf(wethouder)

Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en heet een ieder van harte welkom in het Dorpshuis De 
Spieker. De voorzitter staat stil bij het op 25 april overlijden van mevrouw Rietje Dellepoort, lid van de 
commissie Samenleving voor de fractie van GroenLinks. Ook staat de voorzitter stil bij het overlijden van 
Wim Westgeest, oud-raadslid van de PvdA van de voormalige gemeente Rijnwaarden. Er wordt een 
minuut stilte in acht genomen.

Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Op verzoek van de fractie van de VVD worden de vragen van 
de VVD inzake Favoriet FlVl meegenomen bij agendapunt 5 “Raadsvoorstel geheimhouding accountants-
rapport lokale omroep Favoriet 

Vragenuur 

3a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college 
De volgende vragen zijn ingediend:

KerkstraatZ? vi PostbusiO 6900AAZevenaar (0316595111 o gemeente®zeveriaannl e wwwzevenaarnl 



VVD inzake Favoriet FM (bij agendapunt 
Lokaal Belang inzake procedure kunstwerken voormalig gemeentehuis 
VVD inzake MER onderzoek Witte Kruis en N336 
VVD inzake Grondgebonden zonnepanelen eigen tuin 
Lokaal Belang inzake status opbrengsten stortplaats Doesburgseweg (Zweekhorst)
Lokaal Belang inzake voortgang subsidieaanvraag Sterk Bestuur 
PvdA,SP en VVD inzake School Spijk stand van zaken 

Het college beantwoordt ter vergadering de ingediende schriftelijke vragen.

Ad 
College refereert bij de beantwoording aan het document kunstbeleid met stappenplan uit 2017 en de 
gehouden bijeenkomst in december 2018. De stap in de procedure ten aanzien van de verkoop van 
kunstwerken is te snel gegaan en is ingetrokken. De raad zal in de verdere procedure worden 
meegenomen. De fractie van Lokaal Belang is blij dat de stukken nog niet geveild (verkocht) zijn en wacht 
de informatie van het college af. De fractie van Sociaal Zevenaar is van oordeel dat de raad bepaalt wat er 

afgestoten wordt De fractie van D66 gaat in op de wijze van communicatie en is van mening dat er een 
mededeling in de raadsvergadering had kunnen plaatsvinden. Er komt nog via een raadsinformatiebrief 
nadere informatie van het college over de verdere procedure kunstwerken voormalig gemeentehuis.

Ad 
Er komt nog (op verzoek van de VVD) een raadsinformatiebrief inzake het plan van aanpak (na 

vaststelling door Provincie). College laat weten dat de verwachting is dat de N336 in september is 
afgerond. Er wordt nog gewacht op de eindrapportage van de Provincie. Wat de 60 km betreft: dat wil de 
Provincie niet en het is een provinciale weg. De fractie van de VVD laat weten dat in 2017 de dekking al is 
gegeven en vraagt waarom het allemaal zo lang duurt. De fractie van Sociaal Zevenaar zegt dat er in 2027 
een nieuwe lijst met grote infrastructurele werken Provincie Gelderland komt waarbij de gemeente 
Zevenaar in de top 3 zou moeten voorkomen. De fractie van de SP vraagt zich af waarom de ontsluiting 
Gelders Eiland niet bij de le MER-aanvraag aan de orde is gekomen. Besloten wordt het onderwerp (met 

name verloop van het proces en de formulering (plan van aanpak 0f0pdrachtverstrekking)) ter 
agendering voor de commissie Ruimte van 22 mei door te geleiden naar de Agendacommissie 

Ad 
College laat weten dat dit landelijke wetgeving is. Hierover komt nog een terugkoppeling in de commissie 
Ruimte (wat doen we hiermee/nieuw beleid)

Ad 
College meldt dat er een afspraak gepland stond voor 14 mei Hiervoor komt een nieuwe datum. Er 
dient gekomen te worden tot een minnelijke schikking. De exacte cijfers voor wat betreft de iuridische 
kosten worden nog nagezonden en de raad wordt op de hoogte gehouden van de uitkomst van het 
gesprek met de Zweekhorst 

Ad 
De door het college op 1 mei il.aan de Provincie verstrekte Voortgangsrapportage Sterk Bestuur wordt 
ter kennis gebracht aan de raad. College meldt dat de gelden ten aanzien van glasvezel platteland ergens 
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anders voor worden ingezet. Bij voldoende onderbouwing en vertrouwen kan uitstel van de Provincie 
Worden verkregen als 1januari 2020 niet gehaald Wordt.

Ad 
College laat Weten dat er injuni een gesprek plaatsvindt met de 3 partijen (Liemers Novum, Vereniging 
Zelfstandige Dorpsscholen en de gemeente) en daarna met de Stichting ActiefSpijk Eén 
van de partijen Was niet beschikbaar in mei. Er Wordt naar mogelijkheden gekeken, ook voor Wat betreft 
het Ministerie. College begrijpt de noodzaak. De raad Wordt op de hoogte gehouden van de uitkomsten 
van de gesprekken in iuni met de 2 partijen en met SAS.

Mededelingen college 
Er Wordt door het college een mededeling gedaan over de markt, met name voor Wat betreft de 
uitstraling, de auto's, de opstelling, de aantrekkelijkheid, de branchering (streekprodukten) en de 
sluitingstijden. Wat clit laatste betreft is er geen eenduidig draagvlak bij marktkoopmensen en ook de 
AOZ staat er weer anders in. Er is gesprek geweest met ondernemend zevenaar en de 
marktadviescommissie. Er wordt een halfjaar een proef gedaan met de huidige sluitingstijden (tot 20.00 

uur) en men wil gezamenlijk samenwerken om de markt de komende maanden een boost te geven, zodat 
er ook later op de avond meer leven in de brouwerij is. Over een halfjaar zal een en ander nader bekeken 
worden.

Wijze van afdoening van de ingekomen stukken 

De fracties van Lokaal Belang, D66, PvdA en CDA verzoeken brief 13 “BriefGlasvezel Buitenaf inzake 
voortgang aanleg glasvezel in buitengebied Zevenaar" door te geleiden naar de Agendacommissie voor 
bespreking in de commissie Ruimte. Lokaal Belang Wil weten wat de stand van zaken is. D66 laat weten 
dat de communicatie vanuit de gemeente richting de inwoners anders is dan de communicatie vanuit 
Glasvezel Buitenafdie aangeeft dat ze niet gevraagd zijn. Wil dit graag bespreken in de commissie. De 
fractie van de PvdA wil graag dat de kwartiermaker die in de brief genoemd wordt de mogelijkheid wordt 
geboden 0m in te spreken bij de commissie Ruimte. De fractie van het CDA Wil de brief agenderen om 
dezelfde hiervoor genoemde redenen.

De fractie van Lokaal Belang wil ook nog brieven 22 en 41; (verslagen Dageliiks Bestuur RDL)
doorgeleiden voor agendering omdat de fractie antwoord wil op de vraag wie er over de keuze voor 1 of 2 

aanbiedstations gaat: college, raad of RDL? Hierop komt een schrifteliik antwoord van het college,
waardoor de brieven niet geagendeerd hoeven te worden.

De fractie van D66 verzoekt brief 12 “update Kinderboerderij Rosorum Zevenaar" door te geleiden 
naar de Agendacommissie voor bespreking in de commissie; dit kan na het zomerreces. Er is een 
onderzoek van e 30.000,- geweest die ingezet heeft op samenwerking met de NME. ln de update van de 
Kinderboerderij wordt vermeld dat dit nu niet doorgaat. De fractie is hier niet blij mee en wil hierover in 
de commissie van gedachten wisselen.
De fractie van het CDA wil brief 22 “bezwaarschrift verlenen omgevingsvergunning Middag te 
Babberich" doorgeleiden naar de Agendacommissie voor bespreking in de commissie. De fractie wil graag 
weten hoe het proces is verlopen en zegt dat er een discrepantie zit tussen de vergunning en een latere 
mededeling en dat er een politieke component aan zit.
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De fractie van de SP is van mening dat er ook passages in het rapport zijn die best openbaar gemaakt 
kunnen Worden en vraagt of het college bereid is het raadsvoorstel op een zodanige manier aan te passen 
zodat gedeeltelijke geheimhouding mogelijk is.
De fractie van de VVD wil graag Weten op Welke regelgeving de geheimhouding van het rapport 
gebaseerd is en vraagt of het rapport niet geanonimiseerd kan Worden.
De fractie van D66 stelt voor om geheimhouding op te leggen tot de komende raadsvergadering en dan 
vervolgens in die vergadering een definitief besluit te nemen, omdat we dan Weten hoe de andere 
gemeentes erin staan en Wil de Wethouder meegeven om uit te dragen dat de gemeente Zevenaar 
gedeeltelijke geheimhouding voorstaat.

College 
Het college stuurt nog naar de raad de precieze artikelen in de gemeentewet Waarop de geheimhouding 

gebaseerd is.
Het college laat Weten dat Zevenaar ten aanzien van de geheimhouding van het rapport dezelfde 
beslissing neemt als de andere drie gemeenten. College is niet op de hoogte van de besluitvorming in 
Duiven en Doesburg over de geheimhouding, maar dit Wordt met elkaar afgestemd. Er is geen 
einddatum aan de geheimhouding, deze blijft van kracht.

De fractie van de SP legt een stemverklaring af: omdat er geen gebaarvanuit de coalitie komt 0m de 
geheimhouding gedeeltelijk op te heffen stemt de SP tegen het voorstel. Eventueel komt er de volgende 
keer een motie 0m de geheimhouding gedeeltelijk op te heffen.

De raad besluit geheimhouding op te leggen ten aanzien van het accountantsrapport 27 februari 2019 
inzake de lokale omroep Favoriet RTV. Voor stemmen de fracties van Lokaal Belang, CDA, GroenLinks en 
Sociaal Zevenaar de fracties van de VVD, D66, SP en PvdA stemmen tegen.

Raadsvoorstel beschikbaarstelling kredieten het programma 2019 voor onderwijshuisvesting 
(2/18/314715 

Er zijn twee amendementen ingediend, Welke Worden toegelicht door de fracties van de VVD en de PvdA.
De VVD is van oordeel dat, naar aanleiding van de discussies in de raad en commissies rondom de 
Platanenlaan,de tijdelijke huisvesting BEiVl alsmede de discussie rond de schoolwoningen, investeringen 
voor onderwijshuisvesting de volle aandacht van de raad verdienen en los van elkaar beoordeeld moeten 
Worden in een separaat raadsvoorstel per investering hoe deze voor het onderwijs zo goed mogelijk kan 
Worden ingevuld. De VVD Wil het raadsbesluit dan ook in die zin aanpassen dat er e 125.000,00 
beschikbaar Wordt gesteld voor onderwerpen twee en vijf en dat de benodigde kredieten voor 
onderwerpen drie en vier via separate voorstellen aan de raad worden voorgelegd.
De fractie van de PvdA is van oordeel dat er nog geen krediet verstrekt moet worden nog niet 
concrete plannen. De PvdA wil het raadsbesluit aanpassen door het beschikbaar te stellen krediet te 

verlagen van e 4.690.000,00 naar e 590.000,00 en de investering van e 4.100.000,00 SPO de 
Liemers uitbreiding capaciteit 7 groepen van De Bern in een separaat voorstel met concrete 
onderbouwing aan de raad voor te leggen.
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De raad stemt met algemene stemmen in met het geamendeerde raadsvoorstel.

Raadsvoorstel inzake Vierkenshof herziening 2018 (2/18/320997)

De heer Putman verlaat voor de beraadslagingen de zaal en onthoudt zich van stemming op dit 
onderwerp.

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
de gevolgen van het feit dat gemeente zich niet aan in het verleden gemaakte afspraken heeft 

gehouden PvdA,VVD)
de vraag of het nu om bouwen of Wonen gaat en dat er al gebouwd wordt, terwijl dit niet zou mogen,- het 

toepassen van de reparatie hierin en het tussentijds regels veranderen (PvdA, VVD)
het realiseren van een enclave op die plek 
een eventuele schadeclaim van inspreker 

College 
Het college geeft aan dat de spelregels in de loop van de tijd (2006) veranderd zijn in die zin dat de 
goothoogte tussentijds is losgelaten. Er zijn niet echt aparte afspraken met inspreker gemaakt, wel een 
mailwisseling. Het is het recht van belanghebbende om planschade te claimen. Het bouwvlak is 
toegekend en er is een woonbestemming gegeven. Er is echter vergeten om het aantal woningen daarin 
op te nemen. De Raad van State heeft aangegeven dat er bij een omissie (wat hier het geval is) geen 
weigeringsgrond voor het verlenen van vergunningen is. De raad gaat akkoord met het raadsvoorstel 
Vierkenshof herziening 2018. Voor stemmen de fracties van GroenLinks,CDA, PvdA, Lokaal Belang en 
Sociaal Zevenaar de fracties van VVD, D66 en de SP stemmen tegen.

Raadsvoorstel inzake verordening Duurzaamheidslening 2019 Gemeente Zevenaar (hamerstuk)

De raad besluit met algemene stemmen de Verordening Duurzaamheidslening 2019 Gemeente Zevenaar 
vast te stellen en een maximaal te financieren bedrag vast te stellen op e 500.000,- voor de uitvoering van 
de Verordening Duurzaamheidslening 2019 Gemeente Zevenaar en deze middelen budgettair neutraal 
toe te voegen aan het reeds bestaand revolverend fonds.

Raadsvoorstel inzake garantstelling EMM Giesbeekt.b.v. bouw nieuw verenigingsgebouw 
(hamerstuk)

De raad besluit met algemene stemmen om ten behoeve van een nieuw verenigingsgebouw van 
schutterij EMM van Giesbeek een garantstelling afte geven voor 50%van een hypothecaire lening groot 
350.000 euro, een maximaal bedrag van 175.000 euro met een looptijd van 25jaar.
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